

Transaction Report



Overview on the progression of, and on the transactions made in own shares during, our current (2020 – 2021) share buy-back programme (tables are updated on a regular basis)

Übersicht über den Fortschritt unseres aktuellen (2020 – 2021) Aktienrückkaufprogramms und über die während dessen Dauer getätigten Transaktionen in eigenen Aktien (Tabellen werden regelmässig aktualisiert)

Repurchases of own shares under our current share buy-back programme with the purpose of capital reduction:

Rückkäufe eigener Aktien im Rahmen unseres aktuellen Aktienrückkaufprogramms zum Zwecke der Kapitalherabsetzung:

Date	Number of shares repurchased (SLHNE,)	Highest price paid per share (in CHF)	Lowest price paid per share (in CHF)	Average price paid per share (in CHF)	Amount paid (in CHF)
25.03.2020 - to date	-	-	-	-	-
24.03.2020	2'000	296.40	281.40	290.9750	581'950.00
23.03.2020	2'000	277.70	262.50	269.2375	538'475.00
20.03.2020	2'500	308.60	288.30	300.0800	750'200.00
19.03.2020	750	282.10	282.10	282.1000	211'575.00
18.03.2020	2'500	284.20	274.00	279.6100	699'025.00
17.03.2020	5'000	303.80	275.00	280.0950	1'400'475.00
16.03.2020	5'000	313.40	277.70	289.7550	1'448'775.00
13.03.2020	15'000	369.60	331.00	345.7183	5'185'775.00
12.03.2020	15'000	380.70	339.00	352.9817	5'294'725.00
11.03.2020	3'500	406.60	399.20	402.5714	1'409'000.00
10.03.2020	4'900	423.00	397.00	412.5000	2'021'250.00
09.03.2020	4'100	413.00	397.60	405.6305	1'663'085.00
06.03.2020	5'324	437.50	431.00	434.1649	2'311'494.00
05.03.2020	10'250	457.90	441.50	448.0102	4'592'105.00
04.03.2020	1'500	462.90	454.40	458.6500	687'975.00
Total	79'324 ¹⁾	462.90	-	363.0160	28'795'884.00

¹⁾ This corresponds to 0.2% of the share capital and the voting rights as of 14 February 2020 (calculation according to TOB Circular No. 1 Margin 29/11).

Dies entspricht 0.2% des Aktienkapitals und der Stimmrechte vom 14. Februar 2020 (gemäss Berechnung RS Nr. 1 der UEK RZ 29/11)

Purchases of own shares outside of our current share buy-back programme (for other purposes than for capital reduction):

Käufe von eigenen Aktien ausserhalb unseres aktuellen Aktienrückkaufprogramms (zu anderen Zwecken als jener der Kapitalherabsetzung):

Date	Number of shares purchased (SLHN, CH0014852781)	Highest price paid per share (in CHF)	Lowest price paid per share (in CHF)	Average price paid per share (in CHF)	Amount paid (in CHF)
23.03.2020	10'000	261.00	261.00	261.00	2'610'000.00
19.03.2020	10'000	286.80	286.80	286.80	2'868'000.00
Total	20'000 ²⁾	286.80	261.00	273.90	5'478'000.00

²⁾ This corresponds to 0.1% of the share capital and the voting rights as of 14 February 2020.

Dies entspricht 0.1% des Aktienkapitals und der Stimmrechte vom 14. Februar 2020.

Sales of own shares outside of our current share buy-back programme (the table may not include shares used for employee participation plans):

Verkäufe von eigenen Aktien ausserhalb unseres aktuellen Aktienrückkaufprogramms (in der Tabelle ggf. nicht enthalten sind Aktien im Zusammenhang mit Mitarbeiterbeteiligungsprogrammen):

Date	Number of shares sold (SLHN, CH0014852781)	Highest price received per share (in CHF)	Lowest price received per share (in CHF)	Average price received per share (in CHF)	Amount received (in CHF)
02.03.2020	43'811	n.a.	n.a.	n.a.	n.a.
Total	43'811 ³⁾	-	-	-	-

³⁾ This corresponds to 0.1% of the share capital and the voting rights as of 14 February 2020.

Dies entspricht 0.1% des Aktienkapitals und der Stimmrechte vom 14. Februar 2020.